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Cîtu: Cu emisiunea de obligatiuni în dolari, de acum câteva zile,încheiem anul

acesta programul international; obiectivul a fost atins

Emisiunea de obligatiuni în dolari, din urma cu câteva zile, ar  putea încheia anul acesta programul de

împrumuturi de pe pietele  externe, obiectivul Ministerului Finantelor Publice fiind atins, a  declarat

ministrul Finantelor Publice, Florin Cîtu, într-o emisiune  difuzata sâmbata la TVR.

"Anul acesta am avut trei emisiuni de succes. Am avut prima în iarna,  înainte de criza, în ianuarie, si atunci ne-am

împrumutat la costuri  minime istorice pentru România. Iarasi un interes fantastic. A venit cea  din plina criza si

cea de acum câteva zile, iarasi un interes pentru  România foarte mare. Dobânzile la care ne-am împrumutat sunt

publice. Va  mai dau câteva informatii despre împrumut. În primul rând, cred ca, cu  aceasta emisiune de

obligatiuni, cam încheiem anul acesta programul  international. În functie de criza, de ce se întâmpla, mai evaluam,

dar  în acest moment obiectivul nostru a fost atins. În al doilea, rând avem  dovada clara ca au încredere în noi

investitorii straini, pentru ca în  iunie costurile cu dobânda au fost mai mici decât în iunie anul trecut.  Deci, în

plina criza, ne împrumutam mult mai mult decât anul trecut,  pentru ca avem si alte costuri anul acesta, si totusi am

reusit sa  economisim la dobânda", a spus Florin Cîtu.

România s-a împrumutat marti de pe pietele internationale cu 3,3  miliarde de dolari la dobânzi mai bune decât

într-o perioada de boom  economic la nivel global, a anuntat, miercuri, ministrul Finantelor  Publice, Florin Cîtu,

într-o conferinta de specialitate.

"Nu as vrea sa încheiem fara a vorbi de succesul pe care l-a avut iarasi  România ieri pe pietele internationale, de

unde a împrumutat la 10 si  la 30 de ani 3,3 miliarde de dolari. Am mers pe aceasta piata din mai  multe ratiuni. Nu

am mai iesit pe piata de dolari din 2018 si va spun ca  am iesit mult, mult ieftin decât într-o perioada de boom

economic la  nivel global. Deci, am reusit iarasi sa avem dobânzi mai bune. De ce am  spus acest lucru? Pentru ca

revin la cresterea economica si la ce se va  întâmpla dupa acest an. Acest succes pe piata internationala - si acum 

si acum o luna si ceva - arata clar ca investitorii au încredere în  aceasta economie, au încredere în Guvern, au

încredere în relatia Guvern  - sector privat, au încredere în cetatenii României, au încredere în  acest ecosistem pe

care l-am creat noi astazi aici. Faptul ca ne  împrumuta sume importante pentru a finanta un deficit care se 

construieste pe investitii arata clar acest lucru. De aceea, nu sunt  doar eu optimist, sunt si investitorii pentru ca

acolo sunt bani  privati", a sustinut Cîtu, la videoconferinta Profit Financial Forum  "Finantam repornirea

economiei".
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